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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Szocialista privatizáció — olcsón eladják az állami vagyont, míg az önkormányzatoka t
sanyargatják” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Oszkó
Péter pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Balaton mellett él ő és nyaraló embereket idén nyáron is kormányzati elvonások ,
díjemelések, és további privatizációk réme fenyegeti . Még a hivatalos tájékoztatás szerint is a
kormányzat a halászat átszervezésére készül, privatizálná a tó melletti halastavakat, amir ő l
joggal gondolhatják, hogy ez megint gyanús ügyleteket jelent, ugyanis ellehetetlenítik a
horgászatot a halastavak eladásával . Az érintett és az állítólag már privatizációra el őkészített
további halastavak nélkülözhetetlenek a Balaton ökoszisztémájának fenntartásához, hisze n
ezek biztosítják az ivadék-utánpótlást . Félő , hogy a Balatoni Halászati Zrt ., amelynek feladata
a tó halállományának biztosítása, az eddigieknél jóval drágábban tudja majd a halállomán y
pótlását beszerezni a privatizált tavakból . A már megismert privatizációs gyakorlatuk alapján
itt is azok járnak jól, akik megszerzik a kiszervezett nyereséges állami feladatokat, míg a
veszteséges ágazat továbbra is állami feladat marad . Számítások szerint ez legalább 80 0
milliós plusz kiadást jelent majd .

Persze nem csak a gazdaságos halgazdálkodást, hanem a balatoni horgászok életét is el
akarják lehetetleníteni a vitorlás és csónakkiköt ők díjainak drasztikus emelésével . Mindezt a
Nemzeti Vagyongazdálkodási Tanácsra hivatkozva . A vitorlás kikötőket is jelentősen sújtja a
mederhasználati díj emelése. Különösen ezek közül a kis horgászkiköt őket azzal, hogy
díjfizetés szempontjából mindegyiket egyformán kezeli . Ennek köszönhetően aztán
sokszorosára emelnék a díjakat. Jogosan merül fel a gyanú, hogy a horgász és vitorláskiköt ők
ellehetetlenítését célzó intézkedések hátterében az a szándék áll, hogy a jóval áron alu l
megszerezhetőkké váljanak .

Tisztelt Miniszter Úr, kérdezem tehát Önt ő l :

• Miért kívánják a balatoni horgászatot ellehetetleníteni ?
• Miért emelik sokszorosára a szerény jövedelm ű s vagyonú emberek, helyi

önkormányzatok, civil szervezetek terheit is ?

Várom Miniszter Úr válaszát !
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